
PROTOKOLL FRA UNGDOMSRÅDSMØTE  27.09.2010  
 
Tilstede:  
Fabian Dietrichson (leder) 
Teodor Bruu 
Hamzah Sajid 
Håkon Oppedal 
 
Per Melsom, politisk oppnevnt representant 
Fra administrasjonen:  Jeannette Wold ( sekretær )  
 
Forfall: 
Anders Melhus  
Sylvi Sommer 
 
 
SAKER: 
 
44/10 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader   
 
45/10  FORDELING AV UNGDOMSRÅDSMIDLER 
 Det var innkommet ni søknader som fordeler seg slik: 
  
 
Dok. 
nr 

Søker Tiltak Søknadssum Forslag 

9 Hovseter skole 
 

Svømmekurs for jenter 10.000  

10 Summersplash 
 

Markedsføring 15.000  

12 Bandgruppa på 
Hovseterklubben 

PA-høytalere 25.000  

13 Hovseterklubben 
junior 

Playstation 3  6.500  

14 Minhaj konfliktråd Prosjekt”Sosialisering
” 

18.000  

15 Studio-gruppa 
Hovseterklubben 

Høytalere 12.500  

16 Art musikal og 
balettskole 

Musical 545.000  

17 Art musikal og 
balettskole 

Danseforestilling 52.000  

18 Lystharmonikerne 
 

Kulturevent Pershallen  9.500  

SUM  
 

 693.000 (158.5)  

 
 Etter gjennomgang av og diskusjon rundt søknadene, relatert til tildelingsprinsipper  



 blir fordelingen som følger: 
  
 
Dok. 
nr 

Søker Tiltak Søknadssum Fordeling 

9 Hovseter skole 
 

Svømmekurs for jenter
Fortr.v 
minoritetsspråklige 

10.000 10.000 

10 Summersplash 
 

Markedsføring 15.000 0 

12 Bandgruppa på 
Hovseterklubben 

PA-høytalere 25.000 25.000 

13 Hovseterklubben 
junior 

Playstation 3  6.500 6.500 

14 Minhaj konfliktråd Prosjekt”Sosialisering
” 

18.000 0 

15 Studio-gruppa 
Hovseterklubben 

Høytalere 12.500 12.500 

16 Art musikal og 
balettskole 

Musical 545.000 0 

17 Art musikal og 
balettskole 

Danseforestilling 52.000 0 

18 Lystharmonikerne 
 

Kulturevent Pershallen  9.500 9.500 

SUM  
 

 693.000 (158.5) 63.500 

 
Resterende 26.000 venter med fordeling til ev. søkere senere i 2010, eller overføres 2011. 
 
Dok. Nr. 9. Positivt tiltak som gjennomføres i bydelen og for bydelens unge. Selv om ikke 
ungdom er direkte med i planleggingen er dette tiltaket viktig.  
 
Doc. 10. Tiltaket foregår ikke i vår bydel, og vår bydels ungdom er ikke involvert i 
planlegging og gjennomføring. 
 
Dok.12 Hovseterklubben har økende besøk. Viktig at denne har utstyr som er oppdatert. 
Ungdom er med på planlegging og gjennomføring av tiltak i klubben 
 
Dok. 13 Hovseterklubben har økende besøk. Viktig at denne har utstyr som er oppdatert. 
Ungdom er med på planlegging og gjennomføring av tiltak i klubben 
  
Dok. 14 Foregår ikke i vår bydel. Litt utenfor vår målgruppe (15-30) år. Ikke dok. At noen fra 
vår bydel vil benytte tiltaket 
 
Dok15 Hovseterklubben har økende besøk. Viktig at denne har utstyr som er oppdatert 
Ungdom er med på planlegging og gjennomføring av tiltak i klubben 
Dok 16 Komersiell drift. Forestilling foregår ikke i bydelen. Bør stile interne tiltak i priser 
som organisasjonen selv kan håndtere med medlemsavgift og billettinntekter. 
 



Dok. 17 Komersiell drift. Forestilling foregår ikke i bydelen. Bør stile interne tiltak i priser 
som organisasjonen selv kan håndtere med medlemsavgift og billettinntekter 
 
Dok 18 Positivt tiltak som foregår i bydelen. Barn og unge er involvert 
 
 
46/10 UNGDOMSRÅDSGENSER 

Sylvi har saken. Jeannette sender henne mail og minner på arbeidet.  
 
47/10 INNSPILL TIL PARTIPROGRAMMET Ap OG Frp 
 Ingen hadde spesiell innspill til partiprogrammene. Diskusjon om hvorvidt dette hører  
 hjemme i ungdomsrådet, da rådet er partipolitisk uavhengig 
 
48/10 ORIENTERINGSSAKER 
 Fremlegg i BU om skatesaken gikk bra. Positiv tilbakemelding på engasjement. BU 
 tar saken videre. 

Hovseterdagen. Det ble et bra arrangement. Kun Hamzah stilte fra ungdomsrådet. Det 
er for svakt når vi hadde forespeilet 4 stk. 
Opplæringshelg SUR 29-31 okt. Hver og en melder seg på. Vi betaler avgift på kr. 
350.- for de som blir med. 

 
49/10 BU-SAKER OG PROTOKOLL 
 Ingen saker som angår ungdom spesielt 
 
50/10 SPØRSMÅL OM ENDRING AV BRUK AV MIDLER TILDELT TIL VOKSEN  
 MENIGHET 

Voksen menighet var tildelt kr. 10.500 til prosjektor. Det viste seg at de hadde en 
brukbar prosjektor, og det er kommet forespørsel om å bruke midlene til å sende fire 
ungdommer på lederkurs. 
Ungdomsrådets vedtak: ”Midlene tildelt til prosjektor kan ikke omdisponeres til 
lederkurs for fire ungdommer. Ungdomsrådet ville ikke ha tildelt midler til et slikt 
tiltak , da det faller på siden av tildelingskriteriene. Ungdomsrådet kan tilby dere å 
bruke midlene på liknende prosjekter som det i utgangspunktet ble søkt for, for 
eksempel åpne arrangementer, tilstelninger osv, som er tilgjengelig  for flere av 
bydelens ungdom. Dersom dette er aktuelt ber vi dere sende oss en beskrivelse av 
tiltaket så snart som mulig. Dersom det ikke er aktuelt, ber vi om regnskap for brukte 
midler, og overføring av det resterende beløp innen 01.12.2010. ” 

 
51/10 EVENTUELT 

• Novembermøtet flyttes til 4.11 
  
  
Møtet ble avsluttet  19.30 
 
 
 
Fabian Dietrichson       Jeannette Wold 
leder         sekretær   
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